
RADA MIEJSKA
W LA /NIE UCHWAŁA NR XXV/188/21

RADY MIEJSKIEJ W ŁABISZYNIE

z dnia 21 lipca 2021 r.

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Łabiszyn nieruchomości gruntowej nr 389/18
położonej w miejscowości Załachowo

Na podstawie art. 223 §1 i art. 241 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postępowania
administracyjnego (Dz. U. z 2021 r. póz. 735), w związku żart. 1 8 p k t 9 1 i t . a ustawy z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2020r. póz. 713 i póz. 1378 oraz z 2021r. póz. 1038) oraz §60 Uchwały nr
XXXVI/322/18 Rady Miejskiej wŁabiszynie z dnia 10 października 2018r. w sprawie uchwalenia Statutu
Gminy Łabiszyn (Dz. Urz. Woj. Kuj.- Pom. póz. 5301), po rozpatrzeniu wniosku współwłaścicieli
nieruchomości gruntowej o wyrażenie zgody na nabycie przez Gminę Łabiszyn nieruchomości gruntowej nr
389/18 położonej w miejscowości Załachowo, uchwala się, co następuje:

§ 1. Nie wyraża się zgody na nabycie przez Gminę Łabiszyn nieruchomości gruntowej nr 389/18 położonej
w miejscowości Załachowo.

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady do powiadomienia Wnioskodawcy o sposobie załatwienia
wniosku.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodniczący Rady
Miejskiej
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Uzasadnienie

Dnia 28 czerwca 2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji skarg, wniosków i petycji w sprawie rozpatrzenia
wniosku o wyrażenie zgody na nabycie przez Gminę Łabiszyn nieruchomości gruntowej nr 389/18
położonej w miejscowości Załachowo . Komisja przeanalizowała istniejący stan faktyczny i prawny.

Komisja skarg, wniosków i petycji zwróciła uwagę na niekorzystny stan powyższej nieruchomości
gruntowej. W celu dostosowania drogi dojazdowej do odpowiedniego stanu należałoby wykonać szereg
stosownych czynności oraz zabezpieczyć istotne środki finansowe. Takich przypadków na terenie Gminy
Łabiszyn jest ponad 130. W związku z tym, w przypadku przejęcia tego typu dróg gmina bardzo często
(wbrew wcześniejszym deklaracjom przekazujących nieruchomość) borykałaby się z różnego typu
roszczeniami - co przemawia za tym, aby dróg wewnętrznych nie przejmować.

Wobec powyższego Komisja zaopiniowała wniosek negatywnie i zarekomendowała niewyrażenie zgody
na powyższe nabycie.

Niniejszym podjęcie uchwały o przedmiotowej treści jest zasadne.
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